



REFUND & CANCELLATION POLICY

A registered participant may cancel on the following dates for the refund amount specified by notifying of withdrawal in writing (david@greekbibletrips.com). All refunds will be made to the original source of payment and may take up to 3 weeks from the time of notification to process. Refund amounts will be processed according to the following schedule:

Date	Amount Returned
Written notification on or before 120 days prior to start date	100% trip cost (minus \$100 non-refundable booking fee)
Written notification on or before 90 days prior to start date	75% trip cost (minus \$100 non-refundable booking fee)
Written notification on or before 45 days prior to start date	25% trip cost (minus \$100 non-refundable booking fee)
After 44 days prior to start date	0% trip cost

If the trip is subjected to complete cancellation by provider due to venue closures, border closures, or other such imposed restrictions which make the tour infeasible as determined by Logos Journeys Ltd., all refunds will be made to the original source of payment and may take up to 3 weeks from the time of notification to process. Refund amounts will be processed according to the following schedule:

Date	Amount Returned
Written notification on or before 90 days prior to start date	100% trip cost (minus \$100 non-refundable booking fee)
Written notification on or before 60 days prior to start date	75% trip cost (minus \$100 non-refundable booking fee)
Written notification on or before 30 days prior to start date	50% trip cost (minus \$100 non-refundable booking fee)
After 29 days prior to start date	0% trip cost

In view of the disruptive nature of travel in light of pandemic restrictions, it is recommended that travelers obtain adequate insurance coverage in the event of cancellation by provider.

Please note that trip prices may include funds collected on behalf of client by Logos Journeys Ltd. DBA Greek Bible Tours for airfare or cruise fare. Such funds will be refunded in accordance with the policies of the carrier and/or agent. Such funds as received by Logos Journeys Ltd. DBA Greek Bible Tours will be returned in full to client irrespective of date and without service charge.

_____ INITIAL

RELEASE OF LIABILITY

In exchange for participation in the activity of Footsteps of Apostles tour in Greece, organized by Logos Journeys Ltd. DBA Greek Bible Tours, of 926 S. Johnson St., Lakewood, Colorado, 80226 and/or use of the property, facilities and services contracted by Logos Journeys Ltd. DBA Greek Bible Tours, I, _____ (name), of _____ (city), _____ (state), _____ (country), agree to the following:

1. AGREEMENT TO FOLLOW DIRECTIONS. I agree to observe and obey all posted rules and warnings, and further agree to follow any oral instructions or directions given by Logos Journeys Ltd. DBA Greek Bible Tours, or the employees, representatives or agents of Logos Journeys Ltd. DBA Greek Bible Tours.

2. ASSUMPTION OF THE RISKS AND RELEASE. I recognize that there are certain inherent risks associated with the above described activity and I assume full responsibility for personal injury to myself and (if applicable) my family members, and further release and discharge Logos Journeys Ltd. DBA Greek Bible Tours for injury, loss or damage arising out of my or my family's use of or presence upon the facilities or services contracted by Logos Journeys Ltd. DBA Greek Bible Tours, whether caused by the fault of myself, my family, Logos Journeys Ltd. DBA Greek Bible Tours or other third parties. I have reviewed current COVID travel restrictions and applicable advisories published by the US Department of State.

3. INDEMNIFICATION. I agree to indemnify and defend Logos Journeys Ltd. DBA Greek Bible Tours against all claims, causes of action, damages, judgments, costs or expenses, including attorney fees and other litigation costs, which may in any way arise from my or my family's use of or presence upon the facilities or services contracted by Logos Journeys Ltd. DBA Greek Bible Tours.

4. FEES. I agree to pay for all damages to the facilities contracted by Logos Journeys Ltd. DBA Greek Bible Tours caused by any negligent, reckless, or willful actions by me or my family.

5. APPLICABLE LAW. Any legal or equitable claim that may arise from participation in the above shall be resolved under Colorado law.

6. ARM'S LENGTH AGREEMENT. This Agreement and each of its terms are the product of an arm's length negotiation between the Parties. In the event any ambiguity is found to exist in the interpretation of this Agreement, or any of its provisions, the Parties, and each of them, explicitly reject the application of any legal or equitable rule of interpretation which would lead to a construction either "for" or "against" a particular party based upon their status as the drafter of a specific term, language, or provision giving rise to such ambiguity.

7. ENFORCEABILITY. The invalidity or unenforceability of any provision of this Agreement, whether standing alone or as applied to a particular occurrence or circumstance, shall not affect the validity or enforceability of any other provision of this Agreement or of any other applications of such provision, as the case may be, and such invalid or unenforceable provision shall be deemed not to be a part of this Agreement.

8. DISPUTE RESOLUTION. The parties will attempt to resolve any dispute arising out of or relating to this Agreement through friendly negotiations amongst the parties. If the matter is not resolved by negotiation, the parties will resolve the dispute using the below Alternative Dispute Resolution (ADR) procedure.

Any controversies or disputes arising out of or relating to this Agreement will be resolved by binding arbitration under the rules of the American Arbitration Association. The arbitrator's award will be final, and any judgment may be entered upon it by any court having proper jurisdiction.

9. FORCE MAJEURE. Logos Journeys Ltd. DBA Greek Bible Tours shall not be liable for any delay or default in performing under this Agreement if such delay or default is caused by conditions beyond its control including, but not limited to acts of God, government restrictions, wars, insurrections and/or any other cause beyond the reasonable control of Logos Journeys Ltd. DBA Greek Bible Tours.

10. COVID-19. As the worldwide COVID-19 corona-virus pandemic remains ongoing at this time, I acknowledge that for this reason, and other reasons not reasonably foreseeable at this time, these travel plans may be interrupted or canceled by the supplier that is providing them, a government entity or other third party entity. I acknowledge that Logos Journeys Ltd. DBA Greek Bible Tours may or may not have any input in these cancellations. I further acknowledge that the supplier's own cancellation, re-booking and refund policies, subject to any applicable law that is now or may later be in effect, will govern my rights and remedies, including my right to receive a refund, in such an event. Moreover, I understand that should I elect to purchase travel insurance, the terms of the policy will dictate whether, and to what extent, coverage for any financial loss may exist under the circumstances. By signing below, I hereby agree to hold Logos Journeys Ltd. DBA Greek Bible Tours harmless and release the agency from any and all liability for any damages, including but not limited to monetary losses, I may incur as a result of such interruption or cancellation of these travel plans.

By signing this agreement, I acknowledge the contagious nature of COVID-19 and voluntarily assume the risk that I may be exposed to or infected by COVID-19 while traveling. Such exposure or infection may result in personal injury, illness, permanent disability, and possible death. I voluntarily agree to assume all of the foregoing risks and accept sole responsibility for any injury to myself (including, but not limited to, personal injury, disability, and death), illness, damage, loss, claim, liability, or expense, of any kind, that I may experience or incur in connection with Logos Journeys Ltd. DBA Greek Bible Tours. I am aware that the US Department of State may have advised against travel to Greece.

As travel opens around the world, airports, air carriers, hotels, restaurants, transfer companies, car rental companies, shops and other venues have established COVID-19

safety measures and precautions which may change from day to day. These safety measures may include, but are not limited to: curfews, attraction closings and reduced hours, size of group gatherings, social distancing requirements, health screenings, self-quarantine requirements and COVID test results. I agree to abide by such restrictions or instructions as they may be communicated by applicable parties.

By signing this agreement, I accept ultimate responsibility for myself and my traveling party to have all the necessary provisions for travel (such as COVID test results, pre-travel questionnaires, etc.) Moreover, I understand that I should assume responsibility for the necessary documents (such as COVID test results, pre-travel questionnaires, etc.) considering COVID-19, in order to travel to my specific destination.

11. NO DURESS. I agree and acknowledge that I am under no pressure or duress to sign this Agreement and that I have been given a reasonable opportunity to review it before signing. I further agree and acknowledge that I am free to have my own legal counsel review this Agreement if I so desire. I further agree and acknowledge that Logos Journeys Ltd. DBA Greek Bible Tours has offered to refund any fees I have heretofore paid to use its contracted facilities or services if I choose not to sign this Agreement. This Agreement contains the entire agreement between the Parties relating to the subject matter thereof. There are no promises, agreements, conditions, undertakings, warranties, or representations, oral or written, express or implied, between the Parties other than as set forth in this Agreement.

I HAVE READ THIS DOCUMENT AND UNDERSTAND IT. I FURTHER UNDERSTAND THAT BY SIGNING THIS RELEASE, I VOLUNTARILY SURRENDER CERTAIN LEGAL RIGHTS.

Printed Name: _____

Signature: _____

Dated: _____

Die folgende Übersetzung von Rechtsdokumenten wird den Registranten als Gefälligkeit zur Verfügung gestellt, wurde jedoch nicht von einem Rechtsberater überprüft. Die englische Fassung ist das einzige rechtsverbindliche Dokument.

RÜCKERSTATTUNG & STORNIERUNGSBEDINGUNGEN

Ein angemeldeter Teilnehmer kann zu den folgenden Terminen von der Reise zurücktreten. Dabei werden die unten aufgeführten Kosten zurückerstattet. Der Rücktritt muss schriftlich (per E-Mail) erfolgen an: david@greekbibletoours.com. Rückerstattungen werden an die ursprüngliche Zahlungsquelle überwiesen und können bis zu 3 Wochen dauern.

Datum	Zurückgegebener Betrag
Schriftliche Mitteilung bis spätestens 120 Tage vor Reisebeginn	100% der Reisekosten (abzüglich \$100 Buchungsgebühr)
Schriftliche Mitteilung bis spätestens 90 Tage vor Reisebeginn	75% der Reisekosten (abzüglich \$100 Buchungsgebühr)
Schriftliche Mitteilung bis spätestens 45 Tage vor Reisebeginn	25% der Reisekosten (abzüglich \$100 Buchungsgebühr)
Nach 44 Tagen vor dem Starttermin	0% Reisekosten

Im Falle von Schliessungen von Veranstaltungsorten, Grenzschiessungen oder anderen Einschränkungen, welche Logos Journeys Ltd. zu dem Schluss kommen lassen, dass eine Durchführung nicht möglich ist, werden unten aufgeführten Kosten zurückerstattet. Rückerstattungen werden an die ursprüngliche Zahlungsquelle überwiesen und können bis zu 3 Wochen dauern.

Datum	Zurückgegebener Betrag
Schriftliche Mitteilung bis spätestens 90 Tage vor Reisebeginn	100% der Reisekosten (abzüglich \$100 Buchungsgebühr)
Schriftliche Mitteilung bis spätestens 60 Tage vor Reisebeginn	75% der Reisekosten (abzüglich \$100 Buchungsgebühr)
Schriftliche Mitteilung bis spätestens 30 Tage vor Reisebeginn	50% der Reisekosten (abzüglich \$100 Buchungsgebühr)
Nach 29 Tagen vor Reisebeginn	0% Reisekosten

In Anbetracht der Erfahrungen der letzten Jahre (Pandemie), wird empfohlen, dass Reisende einen angemessenen Versicherungsschutz für den Fall einer Stornierung durch den Anbieter abschliessen.

Bitte beachten Sie, dass im Reisepreis Gelder enthalten sein können, die im Namen des Kunden von Logos Journeys Ltd. DBA Greek Bible Tours für Flug- oder Kreuzfahrtkosten erhoben wurden. Solche Gelder werden in Übereinstimmung mit den Richtlinien der Fluggesellschaft und/oder des Reiseveranstalters erstattet. Logos Journeys Ltd. DBA Greek Bible Tours selbst erhebt bei diesen Geldern keinen Selbstbehalt oder Bearbeitungsgebühr.

HAFTUNGSFREISTELLUNG

Als Gegenleistung für die Teilnahme an einer Rundreise "Auf den Spuren der Apostel" in Griechenland, organisiert von Logos Journeys Ltd. DBA Greek Bible Tours, von 926 S. Johnson St., Lakewood, Colorado, 80226 und/oder der Nutzung von Eigentum, Einrichtungen und Dienstleistungen von Logos Journeys Ltd. DBA Greek Bible Tours, stimme ich, _____ (Name), aus _____ (Stadt), _____ (Land), dem Folgenden zu:

1. ZUSTIMMUNG ZUR BEFOLGUNG VON ANWEISUNGEN. Ich verpflichte mich, alle Regeln und Warnungen zu beachten und zu befolgen. Ausserdem erkläre mich damit einverstanden, alle mündlichen Anweisungen die von Logos Journeys Ltd. DBA Greek Bible Tours, oder den Angestellten, Vertretern oder Agenten von Logos Journeys Ltd. DBA Greek Bible Tours gegeben werden zu befolgen.

2. ÜBERNAHME DER RISIKEN UND FREISTELLUNG. Ich erkenne an, dass bestimmte Risiken mit der oben beschriebenen Aktivität verbunden sind, und übernehme die volle Verantwortung für Personenschäden an mir und (falls zutreffend) an meinen Familienmitgliedern. Ich entbinde und entlasse Logos Journeys Ltd. DBA Greek Bible Tours der Verantwortung für Verletzungen, Verluste oder Schäden, die aus der Nutzung oder Anwesenheit meiner Familie in den von Logos Journeys Ltd. DBA Greek Bible Tours gebuchten Einrichtungen oder Dienstleistungen entstehen. Dies unabhängig davon, ob der Schaden durch das Verschulden von mir, meiner Familie, Logos Journeys Ltd. DBA Greek Bible Tours oder anderen Dritten verursacht wurde. Ich kenne die aktuellen COVID-Reisebeschränkungen und die entsprechenden Empfehlungen.

3. ENTSCHÄDIGUNG. Ich stimme zu, Logos Journeys Ltd. DBA Greek Bible Tours gegen alle Arten von Schäden (Ansprüche, Klagen, Schäden, Urteile, Kosten oder Ausgaben, einschliesslich Anwaltsgebühren und Prozesskosten), die in irgendeiner Weise, durch die Nutzung und Anwesenheit meiner Familie, in von Logos Journeys Ltd. DBA Greek Bible Tours organisierten Einrichtungen oder Dienstleistungen entstehen können zu entschädigen und zu verteidigen.

4. GEBÜHREN. Ich stimme zu, für alle Schäden an den von Logos Journeys Ltd. DBA Greek Bible Tours gebuchten Einrichtungen aufzukommen, welche durch fahrlässige, rücksichtslose oder vorsätzliche Handlungen von mir oder meiner Familie verursacht wurden.

5. ANWENDBARES RECHT. Jegliche rechtlichen oder gerechten Ansprüche, die sich aus der Teilnahme ergeben, werden nach dem Recht von Colorado entschieden.

6. FREMDVERGLEICHSVEREINBARUNG. Dieses Abkommen und jede seiner Bedingungen sind das Ergebnis von Verhandlungen zwischen den Vertragsparteien nach dem Fremdvergleichsgrundsatz. Im Falle von Zweideutigkeiten bei der Auslegung dieser Vereinbarung oder einer seiner Bedingungen, lehnen alle Parteien ausdrücklich die Anwendung jeglicher rechtlicher oder billiger Auslegung "für" oder "gegen" eine bestimmte Partei ab. Auch aufgrund ihrer Eigenschaft als Verfasser einer bestimmten Klausel, Sprache oder Bestimmung die zu einer solchen Mehrdeutigkeit führen

7. DURCHSETZBARKEIT. Die Ungültigkeit oder Nichtausführung einer Bestimmung dieser Vereinbarung, sei es für sich genommen oder in Bezug auf ein bestimmtes Vorkommen oder bestimmte Umstände, beeinflusst nicht die Gültigkeit oder Ausführung anderer Bestimmungen dieser Vereinbarung. Die ungültige oder unausführbare Bestimmung gilt nicht als Bestandteil dieser Vereinbarung.

8. STREITBEILEGUNG. Die Parteien werden versuchen, alle Streitigkeiten, die sich aus dieser Vereinbarung ergeben oder mit ihr in Zusammenhang stehen, durch freundschaftliche Verhandlungen zwischen den Parteien zu lösen. Falls die Angelegenheit nicht auf dem Verhandlungswege gelöst werden kann, wenden die Parteien das nachstehende Verfahren zur alternativen Streitbeilegung (ADR) an.

Alle Kontroversen oder Streitigkeiten, die sich aus dieser Vereinbarung ergeben oder mit ihr in Zusammenhang stehen, werden beigelegt durch ein verbindliches Schiedsverfahren nach den Regeln der American Arbitration Association. Der Schiedsspruch ist endgültig und kann von jedem zuständigen und zugelassenen Gericht bestätigt werden.

9. HÖHERE GEWALT. Logos Journeys Ltd. DBA Greek Bible Tours kann nicht haftbar gemacht werden für jegliche Verzögerung oder Nichterfüllung dieser Vereinbarung, wenn diese Verzögerung oder Nichterfüllung durch Bedingungen ausserhalb der Kontrolle von Logos Journeys Ltd. verursacht wurden. Die beinhaltet (Liste nicht abschliessend) höhere Gewalt, Regierungsbeschränkungen, Kriege, Aufstände und/oder andere Gründe, die ausserhalb der angemessenen Kontrolle von Logos Journeys Ltd. DBA Greek Bible Tours liegen.

10. COVID-19. Da die weltweite COVID-19-Corona-Virus-Pandemie derzeit noch andauert, erkenne ich an, dass aus diesem Grund und aus anderen Gründen, welche zu diesem Zeitpunkt noch nicht vorhersehbar sind, die Reisepläne von dem Anbieter, einer Regierungsbehörde oder einer Drittpartei, unterbrochen oder storniert werden können. Ich erkenne an, dass Logos Journeys Ltd. DBA Greek Bible Tours nicht unbedingt einen Einfluss auf diese Stornierungen hat. Ich erkenne weiterhin an, dass die Stornierungs-, Umbuchungs- und Rückerstattungsrichtlinien des Anbieters, vorbehaltlich aller anwendbaren Gesetze, die jetzt oder später in Kraft sind, meine Rechte und Rechtsmittel, einschliesslich meines Rechts auf Erstattung regeln. Ferner ist mir bekannt, dass im Falle des Abschlusses einer Reiseversicherung die Versicherungsbedingungen darüber entscheiden, ob und in welchem Umfang eine finanzielle Entschädigung gezahlt wird. Mit meiner Unterschrift erkläre ich mich hiermit einverstanden, Logos Journeys Ltd. DBA Greek Bible Tours schadlos zu halten und entbinde die Agentur von jeglicher Haftung für Schäden, einschliesslich, aber nicht beschränkt auf finanzielle Verluste, die mir als Folge einer solchen Unterbrechung oder Stornierung dieser Reisepläne entstehen.

Mit meiner Unterschrift erkenne ich die Ansteckungsgefahr von COVID-19 an und nehme freiwillig das Risiko auf mich, während der Reise mit COVID-19 in Berührung zu kommen oder mich damit zu infizieren. Eine solche Exposition oder Infektion kann zu Verletzungen, Krankheit, dauerhafter Behinderung und möglicherweise zum Tod führen. Ich erkläre mich freiwillig bereit, alle vorgenannten Risiken zu übernehmen und übernehme die alleinige Verantwortung für jegliche Verletzungen (einschliesslich, aber nicht beschränkt auf Körperverletzung, Invalidität und Tod), Krankheit, Schaden, Verlust, Anspruch, Haftung oder Kosten jeglicher Art die ich in Verbindung mit Logos Journeys Ltd. erlebe oder erleiden kann. Mir ist bekannt, dass das US Department of State von Reisen nach Griechenland abrät.

Mit der Öffnung des Reiseverkehrs auf der ganzen Welt haben Flughäfen, Fluggesellschaften, Hotels, Restaurants, Transferunternehmen, Autovermietungen, Geschäfte und andere Einrichtungen COVID-19 Sicherheitsmassnahmen und -vorkehrungen eingeführt, die sich von Tag zu Tag ändern können. Diese Sicherheitsmassnahmen können unter anderem sein: Ausgangssperren, Schliessung von Attraktionen oder reduzierte Öffnungszeiten, Grösse von Gruppenversammlungen, Anforderungen an die soziale Distanzierung, Gesundheitsuntersuchungen, Anforderungen an die Selbstquarantäne und COVID-Testergebnisse. Ich verpflichte mich, solche Einschränkungen oder Anweisungen zu befolgen.

Mit der Unterzeichnung dieser Vereinbarung übernehme ich die letztendliche Verantwortung für mich und meine Mitreisenden, alle nötigen Vorkehrungen für die Reise zu treffen (wie COVID-Testergebnisse, Fragebögen vor der Reise usw.). Ausserdem ist mir klar, dass ich, in Anbetracht von COVID-19, die Verantwortung für folgende Dokumente übernehmen muss (wie COVID-Testergebnisse, Fragebögen vor der Reise usw.), um an ein bestimmtes Ziel zu reisen.

11. KEIN ZWANG. Ich erkläre und bestätige hiermit, dass ich weder unter Druck noch unter Zwang stehe, diese Vereinbarung zu unterzeichnen, und dass mir eine angemessene Zeit gegeben wurde, die Vereinbarung vor der Unterzeichnung zu studieren. Ich erkenne ferner an, dass es mir freisteht, diese Vereinbarung von meinem eigenen Rechtsbeistand überprüfen zu lassen, wenn ich dies wünsche. Ich erkläre mich ferner damit einverstanden und erkenne an, dass Logos Journeys Ltd. DBA Greek Bible Tours angeboten hat, mir alle Gebühren zu erstatten, die ich bis dahin für die Nutzung der vertraglich vereinbarten Einrichtungen oder Dienstleistungen geleistet habe, falls ich mich entscheide, diese Vereinbarung nicht zu unterzeichnen. Diese Vereinbarung enthält die gesamte Vereinbarung zwischen den Parteien in Bezug auf den Gegenstand der Vereinbarung. Es gibt keine Versprechen, Vereinbarungen, Bedingungen, Zusagen, Garantien, oder Zusicherungen, mündlich oder schriftlich, ausdrücklich oder stillschweigend, zwischen den Parteien, ausser wie in dieser Vereinbarung festgelegt.

ICH HABE DIESES DOKUMENT GELESEN UND VERSTEHE ES. ICH VERSTEHE WEITER, DASS ICH MIT DER UNTERZEICHNUNG DIESER FREISTELLUNG FREIWILLIG AUF BESTIMMTE GESETZLICHE RECHTE VERZICHTE.

Name in Druckschrift:

Unterschrift:

Datum: